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De voorzitter opent de verEadering.

2 Notul-en d.d. B okt. j.L.

4. DETC 6 te hoog ingedeeld contact geweest met de K.li.V.B.
er zijn ruim 2CC elftallen te hoog ingedeeld bij de
K.N.V.B. heeft men dit in beraad.

Inmiddels hebben wij een schrijvbn ontvanEen en ons 6 de
elfta1 is in een lagere klasse ingedee)-d-

Douches op dit rnoment geen klachten afwachten tot al-Ie
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L-O.V. vraagt om een radio-reporter bij onze wedstrijden van
het eerste eLftal.Wie zou dit kunnen binnen onze vereniginE?
Leo wordt verzocht contact op te nemen met Hans v.h.Laar.

Brief gemeente wet milieubeheer.
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Brief Bond tegen het vLoeken (poster ontvangen en wordt op
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ClubbLad S.A.O. doorgegeven aan redactie van ons clubbLad

4 Mededelingen voorzitter
Bosrand trainingsveld moet een keer worden afgewerkt.
Clubblad zal nu binnenkor*.- verschijnen.
I.v.m. ziekte van Rein Vos zLjr: vrouwrneemt Jan Lanjouw de
taken vaa Rein voorlopig over.
14 november a.s. gesprek met 1e en 2de selectie i.v.m.
reserve s*uààn bij het 1e. etc.
Herman heeft hulp gekregen bij de poort van Henk Aman en
n i - : 17^ ^-r\r111C V Clr.À V eerr. .
DETC A3 is niet opnieuw ingeschreveii voor deze competitie.
TC jeugdbestuur = Hans Krommendijk
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DETO - 2C00 (Zie bijlage)
TC gesprek met d.b. begin december.
Volgens enkel-e bestuursleden is dat te Laat.
Tijdens deze vergaderinE wordt besl-oten om met de huidige
hoofdtrainer door te gaan.
D.B. heeft inmiddels een gesprek gevoerd met de hoofdtrainer
en de trainer gaat in principe door.



Er moet nog een gesprek wordei: gevoerd me*u de T - C .

Bouw
Er zaL een container moeten komen voor opsrag van materialendie op dit moment in het "jeuEdhonk" staan.
Tà- E-,.i+a '-'l -*.:-:-^-Licili Iti uiiis zaiJ. pr].l zen OpVï-aEen.
Tevens een brief naar de Eemeerita om een container te p]_aat-
sen. (brief aan weihouder EnEels verzonden op 26 nov.j"t.)
op 23 december a.s. extra redenvergadering om 20.00 uuri.v.m. de uitbreiding van ons clubhuis.
Rondvraag
Jan Bruins wi]. graag uitdraai van de ledenlijst van jeuEd.
i.v.m. verjaardaEen - vraagt dit aan bij Dick Eshuis.
Jan slot:Ars het gebouw wordt afEebroken komen er dan ook
hekken eroïn.
l'Íet .lBC is dat weL afgesp;'oken.
Gerard Webbink: Nieuwjaarskaart versturen hoe en wat?
S.v.p. contact opnemen met Guus Tijhof (sponsorcomm.)

NCG ENKELE MEDEDELÏNGEN VOCR HET BESTUUR.
L6 dec. medewerkersavond bij WV],!
15 nov. jaarvergaderinE supportersvereniEing
L9 nov. sponsoravond bij Lowik
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Door de voorzitter.
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